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una Comissió definitiva que revisi l’Estatut i faci 
alguns treballs preliminare necessaris a Torienta- 
ció del regisme interior de la Cooperativa.

El senyor Secretari i el doctor Mas Puig. coin- 
cideixen a apreciar que el que primer procedeix 
es legalitzar la Cooperativa i que els treballs ex
posais pel doctor Zavala poden fer-se simultània- 
ment.

El doctor Bonifaci intervé i exposa que creu 
convenient que, a més dels treballs de legalització 
haurien de fer-se les gestions necessàries per po
der portar a l’Assemblea impressions sobre l’abast 
de la Cooperativa, capital de què es pot disposar, 
avantatges que es conseguirán, en resum, tot el 
necessari perqué, a partir de la propera Assem
blea, en donar vida legal a la Cooperativa, pugui 
començar totseguit el seu funcionament.

Insisteix el doctor Zavala, recolzant-se en les 
manifestacions del doctor Bonifaci, en la necessi
tai que es nomeni una Comissió per fer tots 
aquests treballs i, per la seva part, diu que les sè
ves ocupacions no li permetrien dedicar tota l’ac- 
tivitat necessària per la Cooperativa.

El doctor Mas Puig expressa que eli, absorvit 
per la tasca de l’Oficina Administrativa, tampoc 
no podrá dedicar tot el temps i energies que re- 
quereix la Cooperativa.

El senyor Secretari fa notar que, seguine els 
tràmits que disposa la Ilei d’Associacions, proba
blement coincidirá la data de celebrado de la pro- 
pera Assemblea amb el temps marcai pel nome- 
nament de la Junta que ha de regir la Cooperati
va, d’acord amb els seus Estatuts i que, per du
rant el temps que falta, podría actuar la mateixa 
Ponència amb el carácter de Comissió organi
zadora.

Intervenen els doctors Nart, Riera, Marti, Lu- 
caya i P. Mas Oliver, creient tots ells que ha de 
continuar la mateixa Ponència i, finalment, la pre- 
sidèneia proposa que per fer tots els treballs ore- 
paratoris que ha exposât el doctor Bonifaci, po- 
dria ampliar-se la Comissió, si és que la Ponèn
cia creu que és massa tasca per ella sola la que
li està encomanada.

Finalment, s’acorda atorgar un vot de confian- 
ça a la Ponència per a que senyali el nom dels 
companys amb els quais creu necessari ampliar la 
Comissió, i que per la Secretaria del Sindicat es 
facin les gestions i tràmits necessaris per la lega
lització.

Acabat aquest assumpte, es retiren els doctors 
Bonifaci i Zavala.

Aprofitant la presència del doctor Mas Puig, 
delegai en cap dels représentants de Barcelona, 
es llegeix una comunicado del Comité d’aquest 
partit.

A  prec de la presidèneia, el doctor Mas Puig 
explica el motiu de la comunicado, que és fer 
posar en coneixement del Consell la forma de do
nar a conèixer a tots els représentants del partit 
de Barcelona la marxa de l’Oficina Administrati
va i Testructura que s’hi pensa donar, aixi com as- 
sabentar-los d’altres projectes referents al regis
me interior del Sindicat.

Escoltades les manifestacions del doctor Mas 
Puig, el Consell troba bé la manera de comunicar 
ais companys représentants de Barcelona les ges
tions que s’estimi fer i els projectes que es tenen 
en l’ordre indicat.

Amb aquesta avinentesa, el senyor Président fa 
algunes consideracions sobre l’actual quota de re- 
sidèneia que abonen els socis de Barcelona i creu 
convenient que s’expliqui als socis que han mani
festât especiáis desigs de saber-ho, que aquesta 
quota fou creada per acord de la darrera Assem
blea i en us de la facultat que atorga l’article 5 
de l’Estatut.

Després d’aquest assumpte, es retira el doctor 
Mas Puig.

Es dona compte de la correspondència de trà- 
mit. Es llegeix una comunicado del doctor Ar- 
mendares, de V ilaf ranca del Penedés, pregant que 
se li concedeixi audièneia en dia de sessiô ordi
nària del Consell. S ’acorda convocar-lo per la pro- 
pera -reunió.

Es llegeix una comunicado de la Residència 
d’Estudiants de Catalunya, agraint el donatiu que 
el Consell acordà atorgar-li en la sessiô del dia 
17 de febrer proppassat (acta núm. 249).

Es llegeix una comunicado del doctor R. V . L., 
en la quai exposa la difícil situado que està pas
sant per fer 7 mesos que no troba una plaça on 
exercir.

El senyor Secretari assabenta al Consell que, 
amb posterioritat a la lletra que s’ha llegit, Per 
la Borsa del Treball s’ha pogut trobar una plaça 
pel doctor V ., amb la quai cosa queda resolta 
una part de la seva situado, si bé per traslladar- 
se al poble on exerdrà i per atendre algunes obli-


